
Prejeli smo pismo

»Uredimo naše
okolje«

Članek »Uredimo naše okolje«, prispevek Jer-
neja Šušteršiča v zadnji številki »Naše komune«,
me je spodbudil, da se oglasim in dodam še nekaj
z namenom, da bi te akcije ne ostale na papirju.

Doma sem Podrožnikom, tako imenovanem
najlepšem delu Ljubljane, ki je hkrati zeleni pas-
zaščiten pas. Vendar se na tem pasu ali bolj jasno
Podrožnikom stvari odvijajo popolnoma drugače,
kakor pa je želja vseh tistih, ki podpirajo akcije za
»lepo in čisto okolje«.

Prvo, kar ni jasno nikomur na naši občinski
upravi, dgava je zemlja, oziroma zemljišče, ki ga
uporabljajo vrtičkarji - očitno nikogaršnja. Zago-
tovo ni last kmetijsko zemljiške skupnosti, ki v
naši občini obstaja. Ni od krajevne skupnosti, ki si
prizadeva urediti park OF, tudi podjetje Rast, ki
ureja določen del Tivolija ni upravitelj te zemlje.
Jasno je pa eno, da uporabniki »vrtičkarji«, ki
niso nikjer registrirani, gospodarijo vsak po svoje,
tako da je to že očitno preraslo v anarhijo, ki ji ni
primere. Ograjujejo, postavljajo nemogoče koli-
be, vozijo z avtomobili po poteh, ki so prej name-
njene sprehajalcem kot komurkoli. Skratka go-
spodarijo pod parolo »splošno Ijudsko premože-
nje«.

Z malo reda in skrbi odgovornih za taka zemlji-
šča, v tem primeru mislim kmetijsko zemljiško
skupnost, ki je trenutno najbolj na udaru ali
podjetje Rast, ali pa krajevna skupnost, ki ne da
pobude kaj narediti do takrat, ko bodo stvari
jasne gledo ureditve parka OF.

Predlagam, predno pride pomlad, da ta samo-
svoja lastništva ustavimo, odločimo in poskrbimo,
da bi tukaj raje rastla trava. Za zemljišče naj
poskrbi podjetje Rast, saj bi tako ohranili okolje
m uresničili željo in delo tudi tiste komisije, ki si
prizadeva naš TiVoli spraviti v prave okvire in
pomen zelenih površin.

Dodam naj še, da imamo v krajevni skupnosti
komisijo - odbor, za lepo Rožno dolino, ki vsako
leto ocenjuje in nagrajuje Iepo urejene vrtove.
Morda bi ta komisija pomagala razrešiti to vpra-
šanje.

Mislim, da tudi stanovalci na tem delu nismo
dolžni gledati takega žalostnega stanja, saj smo
sami za naša zemljišča dolžni plačevati vse daja-
tve, ki sodijo v ta okvir komunale in se ravnati po
urbanističnih normah.

Želela bi povedati še to, da zemljišče Podrožni-
kom ni primemo >za vrtičkarstvo, ker je preblizu
gozda. Srnjad zahaja na te površine, ter povzroča
škodo na pridelkih. Iz tega izhaja to ograjevanje,
zato moramo brez pomisleka to odpraviti.

Toliko k lepšemu, bolj urejenemu okolju!
Nada Čad
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